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Aloite henkilöliikenteestä tuli Venäjältä.

Venäjän rautatiet haluaisi avata henkilöliikenteen
Imatralle

Tiedote  10.6.2019 14:25

Asiaa selvitellään.

Venäjän rautatiet on ilmaissut kiinnostuksensa avata henkilöliikenteen Imatralle.

Venäläisen RZD-yhtiön matkustajaliikenteen johtoa vieraili Imatralla viime torstaina. He tulivat tapaamaan Imatran

kaupunginjohtaja Kai Roslakkaa, apulaiskaupunginjohtaja Kaisa Heinoa ja yhteysjohtaja Tea Laitimoa.

Imatra suhtautuu venäläisen liikenneoperaattorin aloitteeseen myönteisesti.

─ Jos tämä toteutuisi, tämä olisi todella merkittävä asia Imatralle ja matkailuelinkeinolle. Suhtaudumme tähän myötämielisesti

ja pyrimme omalta osaltamme selvittämään tätä mahdollisuutta eri viranomaisten kanssa, Roslakka sanoo.
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Kaupunginjohtaja Kai Roslakka, p. 020 617 2226, kai.roslakka@imatra.fi

Apulaiskaupunginjohtaja Kaisa Heino, ,  p.020 6172206kaisa.heino@imatra.fi

Yhteysjohtaja Tea Laitimo, p. 020 617 2212, tea.laitimo@imatra.fi
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